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Als bedrijf en ondernemer zijn we eind 2024 en begin 2025 met veel, hopelijk zicht
en voelbare, veranderingen gestart. 
Met DISC kregen we meer inzicht wie we waren, hoe we communiceren en waar
een ander allergie van krijgt. Dit zorgt voor een betere communicatie en
samenwerking en minder emotionele momenten. Wij hebben veel data gekregen
en moeten hierin prioriteren. Mooie momenten hebben wij met zijn allen gevierd
en er zijn verbeterpunten benoemd. 
Laten we daar ook goed mee opgaan. 

Hallo Allemaal; 
Hierbij onze nieuwsbrief; De eerste echt drukke week met
grote bestellingen zit er bijna op;

Vrijdag, 14/03/2025
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Schematisch weergegeven 
met de vraag: waar ligt jou focus? 
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In de komende weken gaan we echt opbouwen naar steeds iets
drukkere tijden, wat heb ik daar een zin in
Onze plant staat nog meer centraal in alles wat we doen met elkaar.
Het bedrijf beschikt inmiddels over 2 kilometer nieuwe lopende
banden hetgeen
Wij lopen nu al voor met onze productiewerkzaamheden op 2024.
Er is geïnvesteerd in nieuwe collega’s, die samen met ons de
successen verder uit kunnen bouwen. Zij stellen zich hieronder voor.
Wij hebben meer oog voor elkaar. Investeren al weer een tijdje in
verbindend communiceren. Met als hoofddoel met zijn allen tot
resultaten te komen Aan ieder het verzoek dit vol te blijven houden.
Ook als het druk is.
We staan in de Hillenraad top 100.( we behoren tot de 100 meest
toonaangevende tuinbouwbedrijven.
We komen in alle vakbladen en op TV.
We mogen met gepaste trots weer de grote plus aktie uitleveren.
Afscheid genomen van wat onhandige locatie eerste tochweg 34
Bredeweglokatie uitgebreid van 1,5ha naar 5 ha
Met elkaar genieten en trots zijn op elkaar en ons bedrijf.

Voorafgaand aan de start van het drukke seizoen hebben wij al veel gedaan. 
Ik som een en ander op: 

Belangrijke personele veranderingen binnen het team:

Maarten blikt terug op zijn leerervaring en zijn besluit om door te stromen naar een nieuwe
baan.

Laurens stelt zichzelf voor als iemand die altijd op zoek is naar nieuwe uitdagingen en
persoonlijke groei.

Bert deelt zijn achtergrond in de tuinbouw en zijn enthousiasme voor het werken met vaste
planten.

Wat geeft dit allemaal een positieve flow. Hebben jullie ook (nog meer) 
Quick wins? Schroom niet om deze te delen met mij en met elkaar. 
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Maarten: 3 jaar geleden begon het avontuur bij Van Woudenberg Tuinplanten. 
Een avontuur waarbij ik veel heb mogen leren van planten, maar ook zeker over mezelf.
Passie, de wijze waarop er gesproken wordt over het product dat we maken, de plant
centraal stellen. Daar hebben we het vaak over gehad. Niet genoegen nemen met, maar
zoeken naar leermomenten voor een volgende keer, zodat we voorop blijven lopen. 
Snelheid van beslissingen en processen almede de platte no-nonsens organisatie.
Enkele voorbeelden die tekenend zijn voor Van Woudenberg Tuinplanten. En die het
bedrijf uniek maken in de sector. 

Ondanks dat dit kenmerken
zijn die ik kan waarderen
heb ik besloten om een
andere baan aan te nemen.
Ik kijk terug op een hele
mooie tijd en wil Rick en
Grazyna bedanken voor de
kansen die ze geboden
hebben. 

Tevens wil ik mijn collega's
bedanken voor de
samenwerking. 

Laurens:
Hoi Allemaal, 
Mijn naam is Laurens Koole, 37 jaar en getrouwd met Marleen. Wij
hebben 3 kinderen samen. 
Wij wonen in Waddinxveen. Zoals de meeste van jullie al wel weten
ben ik per januari gestart bij van Woudenberg. 
Hiervoor heb ik bijna 4 jaar bij Horti-Clean gewerkt en via hen al 2
keer de plus actie samen met jullie mogen doen. 
Ik ben iemand die altijd opzoek is naar nieuwe uitdagingen en
ervaringen, of het nu gaat om mijn werk, mijn hobby (truckpulling)
of persoonlijk, ik hou ervan om te groeien en mezelf te verbeteren. 

Ik geloof er ook in dat wij met de juiste mindset en inzet heel veel
kunnen bereiken met elkaar en wil heel graag als 1 team aan de
slag, daarom sta ik altijd open voor nieuwe kansen op en of
aanmerkingen. 
Laten wij er met zijn allen een mooi jaar van maken! 
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Bert:
Mijn naam is Bert Steenks, inmiddels 54 jaar. Getrouwd met Christine en we
hebben vijf kinderen in de leeftijd van 14 tot 23 jaar, allemaal jongens. We wonen
in Rijswijk, in een oud tuinbouwgebied (Sion) dat inmiddels een woonwijk is. De
Open Dag voor de tuinbouw - Kom in de Kas - is ooit in Sion gestart. Mijn vader
begon met bouvardia’s en ik kweekte die later ook. Het bleef een klein product,
een lastige teelt en de houdbaarheid was niet goed. Zo kon het areaal niet
groeien. 
Vele kwekers haakten af en zelf deed ik dat in 2017. Onlangs werd bekend dat de
laatste twee kwekers ook stoppen. Zo verdwijnt bouvardia uit Nederland. 
Na 2017 ben ik in de orchideeën gaan werken, eerst bij Ter Laak en later bij Piko
Plant. Nu dus een move naar vaste planten.Dat vraagt uitleg. Mijn interesse in
tuinen is er altijd geweest. Ooit deed ik een cursus Tuinarchitectuur, maar
eigenlijk had ik meer met planten. 

De combinaties die je ermee kan maken, vind ik geweldig. Ik ging me steeds meer
verdiepen in tuinboeken, raakte meer bekend met The Dutch Wave, en natuurlijk
met Piet Oudolf die een enorme invloed heeft gehad in de vaste planten die nu
gekweekt worden. Daar wilde ik meer van weten. Vorig jaar volgde ik daarom op
de Ontwerpacademie in Boskoop de cursus Beplantingsadviseur. Daar verdiepte
ik mij in zeshonderd planten, van bol tot boom en alles daartussen. Het werd
steeds duidelijker dat ik daar ook mijn werk van wilde maken. Dus toen ik de
vacature voor teeltman bij Van Woudenberg zag, heb ik meteen gereageerd. 

Met zijn allen gaan we het nieuwe seizoen met groot vertrouwen tegemoet. 
Wij sluiten af met 

“Van goed naar nog beter” 

Alvast bedankt voor het inzetten van al je passie en talenten in ons Team 
En bedankt voor het vertrouwen. 

Vriendelijke groet; Grazyna en Rick 

Rick vond het ook geweldig dat ik die interesse had,
dus we waren het vrij snel eens. 
Het is een totaal ander product dan orchideeën waar
de groei een jaar in beslag neemt. 
Met mijn teelt- en plantenkennis en jarenlange
tuinbouwervaring zet ik mij graag in voor de
producten van Van Woudenberg. 

Ik heb ontzettend veel zin om hier met z’n allen aan te
werken. 
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